
Piraattipuolueen valtuustoryhmä
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Valtuustoryhmän kokous

Aika: 15. marraskuuta 2017 kello 14.30
Paikka: Valtuustoryhmän ryhmähuone, kaupungintalo
Läsnä:
Petrus Pennanen, kaupunginvaltuutettu (pj)
Ahto Apajalahti, valtuustoryhmän sihteeri, Helsingin piraattien puheenjohtaja
Pipsa Grön, Helsingin piraattien hallituksen jäsen
Hannu Mäkäräinen, Helsingin piraattien hallituksen jäsen
Maija Li Raudaskoski, Piraattinuorten varapuheenjohtaja
Jani Somero, Helsingin piraattien varapuheenjohtaja

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 14.31.

2. Verkkolähetykset valtuustoryhmän kokouksista

Aiempien kokeilujen perusteella sovittiin, että valtuustoryhmän kokouksista lähetetään verkkolähetystä, ellei 
erikseen toisin päätetä. Päätettiin lähettää lehdistötiedote asiasta.

3. Valtuuston kokous 15.11.

Keskusteltiin budjettia koskevan ryhmäpuheenvuoron sisällöstä. Puheenvuorossa käsiteltäviä asioita ovat 
kaupallisten ja ei-kaupallisten tilojen parempi saatavuus kansalais- ja kulttuuritoiminnan käyttöön muun 
muassa Varaamo-palvelua kehittämällä, annetaan tuki esitetylle veronalennukselle ja pidetään hyvänä, ettei 
perusterveydenhuollosta, etenkään mielenterveyshoidosta, ei leikata, eikä myöskään lähikirjastopalveluista.

Puheenjohtaja kertoi, että hänen tekemällään valtuustoaloitteella selvityksen tekemisestä lisävaihtoehdosta 
kasvihuonepäästöjen vähentämiseen (ydinkaukolämpöaloite) on tarvittavat 15 allekirjoitusta kasassa, joten 
hän jättää aloitteen käsiteltäväksi.

4. Muut asiat

Puheenjohtaja kertoi lähettäneensä valtuustoryhmän tukea koskevia hakemuksia noin 1 050 euron edestä. 
Hakemukset koskevat valtuustopuheenvuoroista videoita koostaneen avustajan palkkioita, verkkotiedotusta 
Facebookissa ja 26.10. pidetyn valtuustoryhmän afterwork-tapahtumaa.

5. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 15.29.

Pöytäkirjan vakuudeksi



Ahto Apajalahti
Valtuustoryhmän sihteeri


